
Protokoll Årsmöte SPF Seniorerna Västra Kind 

Rådde Gård 2024-02-14 

Närvarande: 89 medlemmar deltar i mötet. 

§ 1 Mötets öppnande 

Ordförande Inger Berntsson öppnar mötet och hälsar alla välkomna. 

§ 2 Parentation över avlidna medlemmar 

Vi tänder fyra ljus för avlidna medlemmar under 2023 tillsammans med stilla 

stämningsfull musik och diktläsning. 

§ 3 Val av ordförande för årsmötet 

Lennart Appelqvist föreslås som ordförande för årsmötet, han väljs och tackar 

för förtroendet. 

§ 4 Val av sekreterare för årsmötet 

 Inger Berntsson väljs som sekreterare. 

§ 5 Val av två justerare att jämte ordföranden justera dagens 

protokoll  

 Inga-Lill och Kjell-Åke Lundberg utses till justeringsmän. 

§ 6 Fråga om kallelsen skett i behörig ordning. 

Kallelse till årsmötet har publicerats i Borås Tidning, på föreningens hemsida 

och i programbladet. Mötet konstaterar att kallelse har skett i behörig ordning. 

§ 7 Fastställande av föredragningslista. 

Föredragningslista finns utlagd på borden och mötet beslutar att godkänna 

densamma. 

§ 8 Styrelsens Verksamhetsberättelse för 2023. 

Verksamhetsberättelsen finns tillgänglig på borden, Mötet beslutar lägga 

densamma till handlingarna. 

§ 9 Ekonomisk redogörelse för 2023. 

Marita Ungqvist redogör kortfattat om föreningens inkomster och utgifter och 

konstaterar att föreningens ekonomi är god. Hon tackar alla medlemmar för 

deras välvilja att köpa lotter och skänka priser, dessa intäkter är väldigt 

betydelsefulla för föreningen. För de som önskar mer detaljerad information 

finns bokslut och balansräkning att läsa. Redogörelsen läggs till handlingarna. 



§ 10 Revisorernas berättelse för 2023. 

Revisor Jan-Olof Axelsson läser upp revisorernas berättelse som läggs till 

handlingarna 

§ 11 Frågan om ansvarsfrihet för styrelsen. 

Mötet beslutar att bevilja styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2023. 

§ 12 Ev. inkomna motioner. 

 Inga motioner har inkommit inför årsmötet. 

§ 13 Verksamhetsplan för 2024. 

Inger läser upp styrelsens förslag till verksamhetsplan vilken godkänns av mötet. 

§ 14 Fastställande av årsavgift för 2025. 

Styrelsen föreslår årsavgiften för 2025 till 250:-- kr. Årsmötet beslutar att bifalla 

styrelsens förslag. 

§ 15 Reseersättning för 2024. 

Styrelsen föreslår att reseersättning vid resa med egen bil för 2024 utgår enligt 

Skatteverkets regler, för närvarande 25:-- kr /mil, och att vi följer verkets 

rekommendationer om dessa ändras under året. Förslaget bifalls  

§ 16 Val av ordförande för 2024. 

 På förslag av valberedningen väljs Ralph Algotsson till ordförande för 2024. 

§ 17 Val av styrelse och två suppleanter för 2024. 

Årsmötet beslutar om följande val för 2024: 

Ordinarie ledamöter: Thore Theodorsson och Ulla Andersson, nyval 2 år. Ulf 

Nilsson omval 2 år, Kerstin Staafjord, Marita Ungqvist och Elisabeth Carlsson 

har ett år kvar av sitt förordnande. 

Suppleanter: Ann-Charlott Svensson nyval 1 år och Monica Ekdahl omval 1 år. 

§ 18 Val av firmatecknare. 

Beslutas att föreningen tecknas av styrelsen i sin helhet samt av ordföranden och 

kassören var för sig.  

§ 19  Val av två revisorer samt en ersättare. 

Lars-Olof Pettersson och Jan-Olof Axelsson väljs som revisorer med Kerstin 

Eriksson som ersättare. 

 

 



§ 20 Programkonstruktör 

 Åke Nyman utses som programkonstruktör 1 år. 

§ 21 Val av folkhälsokommitté 

Valberedningen föreslår omval av Sonja och Börje Andrén, Ewa och Ralph 

Algotsson samt Margareta Thylander vilket bifalls. 

§ 22 Val av resekommitté. 

Valberedningen föreslår omval av samtliga ledamöter Marja Svensson, 

sammankallande, Monica Claesson, Leif Österlund och Olle Jarvid. Samtliga 

väljs. 

§ 23 Val av två IT-ansvariga. 

Lena Jarvid omväljs som IT-ansvarig. 

Britt-Marie Pettersson har avsagt sig uppdraget som IT-ansvarig och 

valberedningen har inte lyckats hitta någon ersättare utan uppdrar till styrelsen 

att lösa detta. 

§ 24 Val av kontaktman Golf. 

Veiler Alm väljs till föreningens kontaktman för golf. 

§ 25 Val av ombud till distriktsstämman. 

Till ombud på distriktsstämman väljs Ralph Algotsson, Thore Theodorsson, Ulla 

Andersson och Inger Berntsson. Till ersättare utses Ann-Marie Nilsson, Ulf 

Nilsson, Monica Ekdahl och Elisabeth Carlsson.  

§ 26 Val av valberedning för 2023 samt sammankallande. 

Styrelsen föreslår omval av Lennart Appelqvist, sammankallande, Rune 

Svensson och Sune Johansson. Förslaget bifalls. 

§ 27 Övriga frågor. 

Britt-Marie informerar om föreningens integritetspolicy och påminner 

medlemmarna om att meddela om de inte vill vara med på foton från våra 

sammankomster. 

Ulla informerar om att SPF Västra Kind tillsammans med Tranemo och Östra 

Kind sammanställt en skrivelse i öppet brev till politikerna med anledning av 

resultat i Hemtjänstindex rapport från december. Det finns områden där 

Tranemo ligger lågt i ranking och i skrivelsen påtalas att kommunen bör åtgärda 

detta.  

SPF-kören har återupptagit sin verksamhet och Ann-Charlott Svensson hälsar 

alla intresserade välkomna att komma och sjunga med.  



Lennart inbjuder till ny fågelkurs till våren och hälsar intresserade välkomna att 

deltaga. 

Årets tävling Hjärnkoll startar den 1 mars och vi önskar våra deltagare Kerstin 

Staafjord, Monica Claesson och Olle Jarvid lycka till i tävlingen. 

I samband med årsmötet avgår Gunnel Alström, Britt-Marie Pettersson och 

Inger Berntsson ur styrelsen. Lennart framför ett tack för utfört arbete under 

åren och Marita överlämnar blommor. 

Inger framför ett tack för visat förtroende under åren som ordförande och önskar 

den nya styrelsen lycka till i sitt arbete. 

§ 28 Mötets avslutning.  

 Ordföranden tackar för visat intresse och förklarar mötet avslutat 

 

§ 29 Information från Tranemobostäder 

Representanter för Tranemobostäder besökte mötet för att informera om 

eventuell framtida byggnation av trygghetsbostäder och för att efterhöra vilka 

önskemål som finns i samband med detta. 

§ 30 Knallar från Länghem och Månstad 

Helena Ödvall Enoksson berättar om sin forskning om hur knallar i bygden för 

länge sedan bedrev sin verksamhet. Vår bygd har haft ett stort antal knallar och 

varit ett centrum för verksamheten i landet. Ett mycket intressant och givande 

föredrag. 

 

 

 

 Inger Berntsson  Lennart Appelqvist 

 Sekreterare   Ordförande 

 

 

 Inga-Lill Lundberg  Kjell-Åke Lundberg 

 Justeringsman  Justeringsman 

 

 

 


